
 1 

 Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 22 sierpnia 2022 r. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta, 

2. Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta. 

3. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta. 

4. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta. 

5. Dyrektorzy i Prezesi jednostek miejskich. 

6. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 22 sierpnia 2022 roku o godz. 1200 po stwierdzeniu kworum otworzył i prowadził 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki.  

Protokół z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty bez uwag przy 11 głosach za. 

 

Prezydent Miasta Janusz Żmurkiewicz zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad: 

 projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Miasto Świnoujście na lata 2022 – 2035 (jako pkt 6 porządku obrad), 

 projektu uchwały w sprawie projektu Porozumienia pomiędzy Gminą Miasto Świnoujście  

a Spółką Akcyjną Operator Gazociągów Przesyłowych GAZ-SYSTEM z siedzibą w Warszawie 

(jako pkt 7 porządku obrad). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki poinformował, że punkt 

dotyczący sprawozdania z oceny stanu sanitarnego powiatu za 2021 rok zostanie przeniesiony  

na miesiąc wrzesień 2022 r. 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty bez uwag przy 12 głosach za. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia 

i wdrożenia do realizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Świnoujście, 

opracowanego w ramach realizacji projekty pn. „Zintegrowany Plan Gospodarki 

Niskoemisyjnej Szczecińskiego Obszaru Metropolitalnego”.  

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa Beata 

Tułodziecka-Terenda. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 12 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego na czas nieoznaczony po śmierci matki. 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 12 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 4 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego na czas nieoznaczony poza kolejnością na liście osób oczekujących na taki 

lokal. 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska. 
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Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 12 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 5 – Omówienie polityki czynszowej miasta na zasobach komunalnych lokali 

użytkowych, mieszkań komunalnych, czynszowych oraz socjalnych. Sprawozdanie z realizacji 

inwestycji budowy budynków komunalnych/czynszowych (pkt z planu pracy komisji). 

 

Informację w formie prezentacji przedstawiła Prezes TBS Lokum Sp. z o.o. w Świnoujściu. 

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 6 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto Świnoujście na lata 2022 – 2035. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 10 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 7 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie projektu Porozumienia 

pomiędzy Gminą Miasto Świnoujście  a Spółką Akcyjną Operator Gazociągów Przesyłowych 

GAZ-SYSTEM z siedzibą w Warszawie. 

 

Projekt uchwały przedstawił Prezydent Miasta Janusz Żmurkiewicz. 

Dyskusja. 

W wyniku braku kworum (obecnych 7 na 15 członków komisji), nie wypracowano opinii  

do projektu uchwały. 

 

Ad. pkt 8 – Wolne wnioski 

 

Radny Stanisław Bartkowiak zwrócił uwagę na zły stan suchych drzew przy ul. Moniuszki. 

Radny Ryszard Teterycz zwrócił się z wnioskiem o informację na temat budowanych dróg w obrębie 

tunelu w prawobrzeżnej części miasta. 

Prezydent Miasta Janusz Żmurkiewicz poinformował radnego Ryszarda Teterycza, że informacje  

na ten temat zostaną przekazane na sesji Rady Miasta. 

Radna Joanna Agatowska poruszyła temat częstego zamykania przejazdu kolejowego  

przy ul. Barlickiego przy przeprawie promowej Bielik. Utrudnia to m.in. rozładowanie promu. 

Poprosiła o interwencję w tej sprawie. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki zwrócił uwagę na uszkodzoną 

studzienkę na ścieżce rowerowej przy ul. Barlickiego. Poprosił o jej naprawę. 

 

Ad. pkt 9 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir 

Nowicki zamknął posiedzenie Komisji w dniu 22 sierpnia 2022 roku o godz. 1516. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp3 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


